

中国核心期刊(遴选)数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2017 2

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中旬刊(总第 445 期 / 第 36 卷)

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊(光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



05 >

9 771006 431068

万方数据



# 价值工程

2017年2月中旬刊(总第445期/第36卷)  
1982年创刊 2017年2月18日出版

中国商界文联 会刊  
中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊  
中国高等教育学会价值工程分会 会刊  
封面刊名题字:袁宝华

## 主管单位:

河北省科学技术协会

## 主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsrbj@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国内统一连续出版物号:CN-13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达  
物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

# 目 录

## \* 价值管理 \*

- 基于模糊综合评判的危险货物道路运输安全评价 ..... 杨金坤(1)  
房地产业项目评估指标体系可拓研究 ..... 杨茂盛等(3)  
基于 Fuzzy-AHP 在子公司安全考核分级中的应用  
..... 黄小忠等(6)  
高等学校学生社区消防工作存在的问题及对策 ..... 张志新(10)  
云南边境村民公共文化供给差异分析 ..... 金裕民等(12)  
浅谈以棚户区改造推广产业化住宅 ..... 张振宇等(15)  
关于高校新建校区融资模式研究 ..... 王海妮等(17)  
昆明市海绵城市建设相关问题探究 ..... 刘延芳等(21)  
非强制检定计量器具检测方式和周期的确定 ..... 李洪浩(23)  
能源互联网背景下的分布式光伏接入配电网管理模式初探  
..... 梁琳等(26)  
商业银行金融风险预警体系设计研究 ..... 赵楷(28)  
医改对生育保险单病种费用的影响分析 ..... 过皓(30)  
威布尔分布下的预防维修模型在产品生产期内的应用  
..... 王松等(32)  
基于 PSO-SVR 的气膜薄壳钢筋混凝土穹顶储仓的工期预测  
..... 李万庆等(35)  
Rough 理论在辅导员绩效考核中的应用研究 ..... 董洋等(38)  
矿建施工企业转产生产运营的优劣势探讨 ..... 郭文学(41)  
非开挖技术在河南省中原城市群的适应性研究 ..... 罗芳等(43)  
经济新常态下我国商业银行财务风险研究 ..... 生艳梅等(45)  
浅析管理会计与财务会计的融合 ..... 张旭(48)  
政府购买社区教育服务项目中的对策与建议 ..... 曹麟(50)  
电力企业企业文化建设及企业管理途径研究 ..... 司晓鑫(54)  
国内医药电子商务发展问题研究与对策 ..... 尹雪婷等(56)  
古诺模型在天然气供给市场改革中的理论分析 ..... 黄小忠等(58)  
关于《安徽省质量发展纲要》中期执行情况的思考  
..... 王恩和等(60)

## \* 价值链·供应链 \*

- 北斗高精度定位在电力行业的应用分析 ..... 汪明武等(63)  
蚁群算法在外卖配送路径规划中的应用 ..... 黄心等(65)  
新型中小型印刷行业企业管理系统的设计 ..... 张萌萌等(67)  
高职院校服务型数字化校园的建设研究 ..... 侯凤梅等(71)  
基于 VMWARE 平台的存储虚拟化设计与实现 ..... 赵菁(73)

## \* 功能载体创新 \*

- 地基处理常用方法及其实践应用 ..... 张敬晨等(74)  
回采工作面放煤工艺的优化设计 ..... 米建强等(76)  
浅谈 SMC 常温改性沥青及沥青混合料技术指标的控制  
..... 杨芝莲(78)  
基于三菱 PLC 的伺服电机控制系统设计 ..... 胡志刚(80)  
PEO 技术在军用危险品包装材料中的应用研究 ..... 沈晴等(82)  
探讨 3D 打印技术在土木工程中的应用与展望 ..... 王伟臣(85)  
具有资产追踪定位系统三重防盗功能的室外机柜 ..... 陈建平(87)

广州地铁三号线 B1 型列车冲标问题分析及改善对策 ..... 程昌焰 等(89)	大学生社会主义核心价值观教育的路径研究 ..... 王建霞(185)
提高钢箱梁顶板整体刚度的优化研究 ..... 韩有龙 等(91)	云南省彝良矿区地下水水化学特征分析 ..... 赵大壮(187)
桥梁栏杆遮板安装简易配套设施的研制和应用 ..... 李多伟(95)	基于 ENVI 和 ArcScene 三维地表可视化研究 ..... 郁智 等(189)
贵州水院校园水文化建设措施谏议 ..... 杨正策(97)	浅谈函数的微分及其应用 ..... 高新涛(191)
菊苣中苦味素提取工艺的研究 ..... 王晓雯 等(99)	地铁专用电话系统探析 ..... 蒋茜(193)
基于多元线性回归的边坡加固工程快速估价模型研究 ..... 赵东 等(103)	基于项目化的工程管理专业毕业设计模式研究 ..... 欧海燕(195)
后张法预应力钢绞线伸长量计算与现场量测控制 ..... 赵杰(106)	基于模糊 AHP 综合评价法的商务英语教材比较研究 ..... 张杏玲 等(197)
后张法预应力砼桥梁施工技术应用研究 ..... 赵蓓蓓(109)	西部地方高校结构力学课程慕课建设探讨 ..... 侯立军 等(201)
高空超长悬挑板型钢支撑系统技术的研究 ..... 常燕超(112)	浅谈云曲库与云播出系统在电台的应用 ..... 李英恕(203)
建筑施工图设计探析 ..... 李玉龙 等(115)	高职食品营养与检测专业创业教育的调查研究 ..... 魏强华(205)
探究预应力箱梁施工的控制要点 ..... 杨辉(117)	激光加工综合实训的探索与实践 ..... 赵轶 等(208)
古建筑的保护与修缮 ..... 林丽(119)	构建高技能型卫生理化检验与检疫人才培养体系的思考 ..... 郑月 等(211)
火电厂污染源自动监控中 CEMS 流量测量问题的研究 ..... 王燕枫 等(122)	特定环境下杀人罪的作为义务来源 ..... 高黄斌 等(213)
多跨连续梁跨水源保护区成套施工技术 ..... 杜方华(125)	基于关联理论的英语广告双关语探析 ..... 夏宝兰(217)
超高单立柱双排脚手架搭设技术研究 ..... 刘林斌(128)	毕业生就业质量评价体系及提升计划探索研究 ..... 于志强 等(219)
客运专线长大隧道高压进洞供电施工技术 ..... 范平(131)	《网络信息资源检索与利用》课程的教学内容设计与实践 ..... 费晶 等(222)
海南琼中抽水蓄能电站尾水主洞生产性固结灌浆试验研究 ..... 王强 等(135)	战略管理课程中案例教学过程研究 ..... 王铁骊 等(224)
铁路下穿高铁超低空间下桩板结构施工技术研究 ..... 卢小强(138)	军校汽车文化有效教学的策略研究 ..... 李玉兰(226)
家庭装修设计基于虚拟人疲劳分析技术的应用研究 ..... 郝致恒 等(140)	基于问卷调查的大学生抗挫能力及影响因子模型研究 ..... 路永华(228)
水利项目建设管理费的管理策略研究 ..... 薛海明 等(143)	
天然气分布式能源的参数优化及经济分析 ..... 田景欣(145)	
关于幕墙单元体采用轨道滑轮技术的研究 ..... 周玉强(148)	
高空钢连廊下吊顶安装系统技术的研究 ..... 孙明华(151)	
201 津秦客专跨津山线施工安全防护技术 ..... 张建亭(154)	
常用印染污水处理技术应用对比及发展对策 ..... 许铁强 等(158)	
公路施工中水稳基层裂缝的防治措施 ..... 曲磊(160)	
<b>* 价值应用 *</b>	
基于质量展开功能的应用型 IT 人才培养研究 ..... 刘冠权 等(162)	
"互联网+体育产业"研究 ..... 韩学民 等(165)	
禁毒防艾教育的参与式活动组织 ..... 于志强(167)	
模块化双足竞走机器人实验教学平台设计 ..... 孙亚军 等(170)	
机载红外行扫描仪机试飞技术 ..... 王睿 等(173)	
分散剂对砂页岩残积红土 (E2d) 粒度组成影响研究 ..... 周志彬 等(175)	
特色应用型本科院校实践教学体系构建 ..... 谭平(177)	
我国高校教学方法的现状问题及改革对策 ..... 郑丽莎(180)	
连锁经营管理专业"校企合一、任务导向"教学模式改革实践 ..... 陈甦 等(182)	
<b>* 工业工程 *</b>	
航空维修保障推行精细化管理探讨 ..... 杨彦明 等(230)	
基于精益生产的染布车间生产流程改善 ..... 黄鹏鹏 等(233)	
<b>* 理论综述 *</b>	
我国刑事司法权配置的特点及其国外经验的借鉴 ..... 蔡鑫韵 等(237)	
基础设施 PPP 项目全寿命周期 VFM 评价程序研究 ..... 崔彩云 等(240)	
浅析数字货币及其诞生的必然性 ..... 雍驰(244)	
<b>* 综合 *</b>	
基于遗传算法的自动组卷平台构建研究 ..... 吴文珍 等(247)	
基于熵权理论的食品安全预警分析 ..... 丁磊(248)	
浅析 PPP 模式在生态水利项目中的应用 ..... 李雪媛(250)	
"互联网+电子商务"背景下高职跨境电商人才分层分类 培养模式研究 ..... 孙从众(252)	
高校培育大学生社会主义核心价值观的探索与实践 ..... 刘海宁 等(254)	
煤炭企业财务风险控制研究 ..... 尤春明(256)	
我国消费结构升级研究的理论分析 ..... 尹新丹(258)	

## Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.36 2.b

(Sum No.445)

Published in Feb. 18, 2017

### Inscribed:

Yuan Baohua

### Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

### Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

### Manager:

Hebei Association for  
Science and Technology

### Sponsor:

Hebei Institute of  
Technology Economy and  
Modern Management

### Chief Editor's Department:

Shi Rui

### Editor:

Editorial Team of VE

### Publisher:

Magazine Publishing House of VE

### Address:

Room A501, Zhuoda Property  
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

### E-mail:

vezsrbj@163.com

### Ads.Registration:

1301024D00032

### Printed by:

Changling Printing House,Langfang

### Distributor:

Shijiazhuang Post Office

### Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

# CONTENTS

## VALUE MANAGEMENT

- 1 Safety Evaluation of Road Transportation of Dangerous Goods Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation ..... YANG Jin-kun
- 3 Research on the Extension of Evaluation Index System for the Real Estate Project ..... YANG Mao-sheng, *et al.*
- 6 Application of Safety Assessment and Grading of Subsidiary Company Based on Fuzzy-AHP ..... HUANG Xiao-zhong, *et al.*
- 10 Problems and Countermeasures of the Fire Control of Students Community in Colleges and Universities ..... ZHANG Zhi-xin
- 12 Analysis on the Public Culture Supply Difference of Border Villagers in Yunnan ..... JIN Yu-min, *et al.*
- 15 On the Promotion of Residential Industrialization by the Renovation of Shanty Towns ..... ZHANG Zhen-yu, *et al.*
- 17 Research on Financing Model of the New Campus ..... WANG Hai-ni, *et al.*
- 21 Research on Related Problems of Sponge City Construction in Kunming ..... LIU Yan-fang, *et al.*
- 23 Determination of the Detection Method and Cycle of Non-coercive Verification Measuring Instrument ..... LI Hong-hao
- 26 Discussion on Management Mode of Distributed PV Access Grid in the Context of Energy Internet ..... LIANG Lin, *et al.*
- 28 Research on Design of Financial Risk Early Warning System for Commercial Banks ..... ZHAO Kai
- 30 Influence of Medicare Reform on Disease Cost of Birth Insurance ..... GUO Hao
- 32 Application of Preventive Maintenance Model under Weibull Distribution in the Production ..... WANG Song, *et al.*
- 35 Forecasting of Duration for Thin-shell Concrete Dome Using Inflated Forms Based on PSO-SVR Model ..... LI Wan-qing, *et al.*
- 38 Research on the Application of Rough Theory in the Performance Appraisal of Counselors ..... DONG Yang, *et al.*
- 41 Discussion on the Advantages and Disadvantages of the Production and Operation of Mine Construction Enterprises  
..... GUO Wen-xue
- 43 Study on Adaptability of Non-excavation Technology of Central China Urban Agglomeration in Henan  
..... LUO Fang, *et al.*
- 45 Research on the Financial Risk of Commercial Banks in China under the New Economy Norm ..... SHENG Yan-mei, *et al.*
- 48 Analysis on the Integration of Management Accounting and Financial Accounting ..... ZHANG Xu
- 50 Countermeasures and Suggestions for the Government to Purchase Community Education Service Projects ..... CAO Lin
- 54 On the Ways of Culture Construction and Enterprise Management of Electric Power Enterprises ..... SI Xiao-xin
- 56 Research and Countermeasures on the Development of Domestic Pharmaceutical E-commerce ..... YIN Xue-ting, *et al.*
- 58 Theoretical Analysis on the Application of Cournot Model in the Reform of Natural Gas Supply Market  
..... HUANG Xiao-zhong, *et al.*
- 60 Reflections on the Mid-term Implementation of Anhui Quality Development Program ..... WANG En-he, *et al.*

## VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

- 63 Application and Analysis of Beidou High Precision Positioning in Electric Power Industry ..... WANG Ming-wu, *et al.*

65 Application of Ant Colony Algorithm in the Planning of Takeaway Distribution Route .....	HUANG Xin, <i>et al.</i>
67 Design of Enterprise Management System in the New Small and Medium Sized Printing Industries .....	ZHANG Meng-meng, <i>et al.</i>
71 Research on the Construction of Service-oriented Digital Campus in Higher Vocational Colleges .....	HOU Feng-mei, <i>et al.</i>
73 Design and Implementation of Storage Virtualization Based on VMWARE Platform .....	ZHAO Jing

### FUNCTION CARRIER INNOVATION

74 Foundation Treatment Methods and Its Application .....	ZHANG Jing-chen, <i>et al.</i>
76 Optimum Design of Coal Caving Technology in the Working Face of Coal Extraction .....	MI Jian-qiang, <i>et al.</i>
78 Technical Index Control of SMC Modified Asphalt and Asphalt Mixture at Ambient Temperature .....	YANG Zhi-lian
80 Design of Servo Motor Control System Based on MITSUBISHI PLC .....	HU Zhi-gang
82 Application Research of PEO Technic on Packaging Materials for Military Dangerous Goods .....	SHEN Qing, <i>et al.</i>
85 Application and Prospect of 3D Printing Technology in Civil Engineering .....	WANG Wei-chen
87 Outdoor Cabinet with Asset Tracking Positioning System and Three Anti-theft Functions .....	CHEN Jian-ping
89 B1 Type Train out of the Position Problem Analysis and Improvement Measures for Guangzhou Metro Line 3 .....	CHENG Chang-yan, <i>et al.</i>
91 Study on the Optimization of Improving the Overall Stiffness of the Steel Box Girder Roof .....	HAN You-long, <i>et al.</i>
95 Development and Application of Simple Installation Facilities for Bridge Railing Cover .....	LI Duo-wei
97 Water Culture Construction Measures on Campus of Guizhou Water Conservancy and Electric Power School .....	YANG Zheng-ce
99 Extraction Process for Bitter Principles from Cichorium Intybus .....	WANG Xiao-wen, <i>et al.</i>
103 A Model of Slope Strengthening Engineering Fast Cost Estimation Based on Multiple Linear Regression .....	ZHAO Dong, <i>et al.</i>
106 Extension Calculation and Field Measurement Control of Post Tensioned Prestressed Steel Strand .....	ZHAO Jie
109 Study on Application of Post Tensioned Prestressed Concrete Bridge Construction Technology .....	ZHAO Bei-lei
112 Study on the Technology of Steel Support System of High and Super-long Cantilever Plate .....	CHANG Yan-chao
115 Analysis of Construction Drawing Design .....	LI Yu-long, <i>et al.</i>
117 The Control Points of Prestressed Box Girder Construction .....	YANG Hui
119 Protection and Repair of Ancient Buildings .....	LIN Li
122 Research on CEMS Flow Measurement in Automatic Monitoring of Pollution Sources in Thermal Power Plant .....	WANG Yan-feng, <i>et al.</i>
125 The Whole Sets of Construction Technology of Multi-span Continuous Beam across Water Source Protection Area .....	DU Fang-hua
128 Study on Construction Technology of the Double Scaffold of Super-high Single Pole .....	LIU Lin-bin
131 High Voltage Inlet Power Supply Technology of Long Tunnel in Passenger Dedicated Line .....	FAN Ping
135 Experimental Study on Productive Consolidation Grouting of Tailrace Main Tunnel of Qiongzong Pumped Storage Power Station in Hainan Province .....	WANG Qiang, <i>et al.</i>
138 Study on Construction Technology of Pile-plate Structure in Ultra -low Space of Railway underpassing High-speed Railway .....	LU Xiao-qiang
140 Virtual Human based Fatigue Analysis in House Decoration Design .....	HAO Zhi-heng, <i>et al.</i>
143 Management Tactics of Water Conservancy Project Construction Management Fee .....	XUE Hai-ming, <i>et al.</i>
145 Parameter Optimization and Economic Analysis of Natural Gas Distributed Energy .....	TIAN Jing-xin
148 A Study on the Application of Track Pulley in Curtain Wall Unit .....	ZHOU Yu-qiang
151 Research on the Installation Technology of Ceiling under the High-altitude Steel Corridor .....	SUN Ming-hua
154 Safety Protection Technology for Construction of 201 Tianjin-Qinhuangdao Passenger Dedicated Line Crossing Tianjin-Shanhaiguan Line .....	ZHANG Jian-ting
158 Application and Development Countermeasures of Common Dyeing Wastewater Treatment Technology .....	XU Tie-qiang, <i>et al.</i>
160 Preventive Measures for Cracks in Water Stabilized Base in Highway Construction .....	QU Lei

### VALUE APPLICATION

162 Research on the Cultivation of Applied IE Talent Based on Quality Deployment Function .....	LIU Guan-quan, <i>et al.</i>
165 Research on "Internet + Sports Industry" .....	HAN Xue-min, <i>et al.</i>

167	Organization of Participation in Anti-drug and Anti-AIDS Education'	YU Zhi-qiang
170	Design of the Modularized Biped Race Walking Robot Experimental Platform	SUN Ya-jun, <i>et al.</i>
173	Research on Other Plane Flight Test Technology of Airborne Infrared Scanning Device	WANG Rui, <i>et al.</i>
175	Effect of Dispersant on Particle Size Composition of Sandy Shale Laterite (C2d)	ZHOU Zhi-bin, <i>et al.</i>
177	Construction of Practical Teaching System in Application Oriented Universities	TAN Ping
180	The Problems and Countermeasures of Teaching Methods in Chinese Universities	ZHENG Li-sha
182	Practice of "School-Enterprise Integration, Task Oriented" Teaching Mode in Chain Management Specialty	CHEN Su, <i>et al.</i>
185	Research on the Path of Socialist Core Value Education for College Students Based on the Network Environment	WANG Jian-xia
187	Groundwater Hydrochemistry Characteristic Analysis of an Mining Area in Yiliang, Yunnan Province	ZHAO Da-zhuang
189	Research on 3D Surface Visualization Based on ENVI and ArcScene	YU Zhi, <i>et al.</i>
191	Function Differential and Its Application	GAO Xin-tao
193	Analysis of Special Telephone System for Subway	JIANG Qian
195	Research on the Project-based Graduation Design Mode of Engineering Management Specialty	OU Hai-yan
197	A Comparative Study of Business English Textbooks Based on Fuzzy AHP Comprehensive Evaluation Method	ZHANG Xing-ling, <i>et al.</i>
201	Discussion on MOOCS Construction of Structural Mechanics Course in Western Local Universities	HOU Li-jun, <i>et al.</i>
203	Application of Cloud Music Library and Cloud Broadcasting System in Radio Station	LI Ying-shu
205	Investigation on the Entrepreneurship Education of Food Nutrition and Detection Specialty in Higher Vocational Education	WEI Qiang-hua
208	Exploration and Practice on Comprehensive Training of Laser Processing	ZHAO Yi, <i>et al.</i>
211	The Thinking of Construct High Skilled Personnel Training System for Health Inspection and Quarantine	ZHENG Yue, <i>et al.</i>
213	Under Certain Circumstances as a Source of Obligation Homicide	GAO Huang-bin, <i>et al.</i>
217	An Analysis of English Advertising Puns Based on Relevance Theory	XIA Bao-lan
219	Research on Graduate Employment Quality Evaluation System and Promotion Plan	YU Zhi-qiang, <i>et al.</i>
222	The Teaching Content Design and Practice of "Network Information Resource Retrieval"	FEI Jing, <i>et al.</i>
224	Research on Case Teaching Process in Strategic Management Curriculum	WANG Tie-li, <i>et al.</i>
226	Strategy Research on Effective Teaching for Automobile Culture in Military University	LI Yu-lan
228	Research on College Students' Anti-frustration Ability and Influencing Factors Model Based on Questionnaire	LU Yong-hua

## IE

230	Discussion on Carrying out Fine Management in Aviation Maintenance Support	YANG Yan-ming, <i>et al.</i>
233	Process Improvement in Dyeing Workshop Based on Lean Production	HUANG Peng-peng, <i>et al.</i>

## THEORETICAL REVIEW

237	The Characteristics of China's Criminal Judicial Power Allocation and Its Experience for Reference	CAI Xin-yun, <i>et al.</i>
240	Research on VFM Assessment Procedure of PPP Infrastructure Projects	CUI Cai-yun, <i>et al.</i>
244	On Digital Currency and the Inevitability of Its Birth	YONG Chi

## COMPREHENSION

247	Research on Construction of Automatic Test Paper Generation Platform Based on Genetic Algorithm	WU Wen-zhen, <i>et al.</i>
248	Analysis of Food Safety Early Warning Based on Entropy Weight Theory	DING Lei
250	Application of PPP Model in Ecological Water Conservancy Project	LI Xue-yuan
252	Research on Hierarchical Classification Training Mode of Cross-border Electricity Supplier Talents in Higher Vocational Colleges under Background of "Internet + E-commerce"	SUN Cong-zhong
254	Exploration and Practice of Cultivating College Students' Socialist Core Values	LIU Hai-ning, <i>et al.</i>
256	Study on Financial Risk Control of Coal Enterprises	YOU Chun-ming
258	Theoretical Analysis on the Research of Consumption Structure Upgrading in China	YIN Xin-dan



# 2015第三届价值工程与项目管理国际会议

◇ 剪影 ◇

(文见本期封二)



北京航空航天大学党委副书记、副校长、中国工程院院士张军



美国价值工程师协会主席  
玛丽安·刘易斯



米兰比科卡大学教授、IEEE  
系统杂志总编Vincenzo Piuri



终身价值专家、博士、台湾  
新竹交通大学教授张柏毅



北京市工程咨询公司  
副总经理王革平



西南财经大学副教授、北京价  
值工程学会副秘书长张汉鹏

